

Rules and Regulations for English Conversation Club (ECC)

Registration:

1. Participants must be IRC Members.
2. Participants must register via email to IRCCairo@state.gov.
3. **In the email**, include your name, your IRC Membership Number, and the Beginner or Intermediate session. You will receive a response within two business days.
4. Participants must have received a confirmation of their participation. **You MUST print out this confirmation and bring it with you.** Show it to security at the West Gate. If you do not have this printed confirmation, you cannot enter the IRC after 2:00pm on Wednesday (from 2:00pm to 3:00pm on Wednesdays only confirmed participants in the ECC can enter the IRC).
5. Check in at the Information Desk when you arrive. Make sure that you sign your name so that we know that you showed up for the session.
6. Registration opens on the Thursday before the next ECC session and closes when it is full. You can only register for the next week's session. You cannot register for two sessions at once and you cannot register for a future session. You will be notified by email of your status.
7. If you have a confirmation and you do not attend and do not cancel at least 24 hours in advance, you will not be allowed to register for ECC the next week.

Waiting List:

1. After registration is full, the IRC will begin a waiting list. The IRC will accept several participants in each session on the waiting list.
2. To be eligible for the waiting list, you must send an email. You CANNOT register for the Waiting List at the IRC. You will receive a response within two business days.
3. You will be notified that you are on the waiting list. **You MUST print out the waiting list email and bring it with you.** Show it to security at the West Gate. If you do not have this printed email, you cannot enter the IRC after 2:00pm on Wednesday (from 2:00pm to 3:00pm on Wednesdays only confirmed participants in the ECC can enter the IRC).
4. There is no guarantee that a spot will become available, even if you show up on Wednesday.

English Conversation Club:

1. Each group will have no more than 15 participants. Do not join a group without permission.
2. The English Conversation Club begins on time. 10 minutes after the hour, no latecomers will be allowed to participate, even if they have registered beforehand. Any open spaces will be given to those on the waiting list; first come, first served.
3. These rules and regulations are strictly and equally enforced for all participants, regardless of how often they come to the IRC. This ensures a fair and transparent process for all.

القواعد و اللوائح لنادي محادثة اللغة الإنجليزية

- 1- يجب ان يكون المشاركين من اعضاء مركز المعلومات.
- 2- يجب على المشاركين التسجيل عبر البريد الإلكتروني IRCCairo@state.gov .
- 3- يجب ان يشتمل البريد الإلكتروني على : إسم العضو و رقم العضوية الخاص بمركز المعلومات واختيار المستوى (مبتدئ او متوسط). سوف يتم الرد عليك في خلال يوميين عمل.
- 4- يجب ان يكون المشارك قد تلقى رد بالموافقة والتأكيد علي مشاركته عن طريق الميل. يجب على المشاركين احضار نسخة مطبوعة من هذا التأكيد. اظهر هذا التأكيد لأفراد الامن عند البوابة الغربية، اذا لم يكن معك هذا التأكيد مطبوعاً، لن تستطيع دخول مركز المعلومات بعد 2 م يوم الاربعاء (يوم الاربعاء، يستطيع دخول مركز المعلومات من 2 م حتى 3 م من معهم تأكيد مطبوع).
- 5- اذهب الى مكتب المعلومات عند وصولك لتسجيل اسمك حتى تتمكن من معرفة مشاركتك في الجلسة من عدمه
- 6- يتم فتح باب التسجيل يوم الخميس التالي ليوم المحادثة ولمدة اسبوع ويغلق عند إكمال العدد. لا يمكنك التسجيل لـ دورتين في آنأ واحداً و سيصلك الرد عن طريق البريد الإلكتروني سواء بالقبول او بالرفض.
- 7- لو تم التأكيد عليك ولم تحضر أو تعتذر عن الحضور على الاقل 24 ساعة قبل الموعد، فلن تتمكن من التسجيل للمرة اللاحقة لجلسة المحادثة.

قائمة الانتظار:

- 1- عندما تمتلئ قائمة المشاركين، سوف يتم ادراج عدد من الاسماء (حسب أولوية ارسال طلب المشاركة) في قائمة الانتظار.
- 2- ليتم ادراج اسمك في قائمة الانتظار. يجب ان تتلقى رد يفيد بهذا عبر الايميل. لا يمكن تسجيل الاسماء على قائمة الانتظار في IRC. سوف يتم الرد عليك في خلال يوميين عمل.
- 3- سيتم ابلاغك كونك على قائمة الانتظار، يجب احضار نسخة مطبوعة من تأكيد كونك ضمن قائمة الانتظار معك. اظهر هذا التأكيد لأفراد الامن عند البوابة الغربية، اذا لم يكن معك هذا التأكيد مطبوعاً، لن تستطيع دخول مركز المعلومات بعد 2:00 ظهرا يوم الاربعاء (يوم الاربعاء، يستطيع دخول مركز المعلومات من 2 م حتى 3 م من معهم تأكيد مطبوع).
- 4- ليس هناك ما يضمن مشاركة الاسماء المدرجة بقائمة الانتظار حتى لو تم الحضور في الموعد يوم الاربعاء.

نادي محادثة اللغة الإنجليزية:

- 1- كل مجموعة تضم ما بين 15-20 مشارك ، بما يحقق إستفادة جميع المشاركين. لا تنضم إلى مجموعة انت غير مسجل بها دون إذن.
- 2 - يبدأ نادي المحادثة بالإنجليزية في الوقت المحدد. لن يسمح بالمشاركة بعد مرور 10 دقائق من الوقت المحدد، حتى لو كنت قد سجلت مسبقاً.
- 3- هذه القواعد و اللوائح موضوعة بدقة لتحقيق المساواة لجميع المشاركين، بغض النظر عن عدد مرات حضورك الى المركز. مما يضمن مشاركة عادلة وشفافة للجميع.